
SABIEDRĪBAS „LATVIJAS AIRĒŠANAS FEDERĀCIJA” 
vienotais reģ. Nr.40008022792 

valdes sēdes protokols Nr.10_12/05/2021 

 

Attālinati ZOOM platforma 

2021.gada 12. maijā 

Plkst. 19:00- 20:40 

 

Biedrības “Latvijas Airēšanas federācija” (turpmāk - LAF) 2021. gada 12. maijā 

valdes sēdē piedalās 4 (četri) balsstiesīgie LAF valdes locekļi, tādējādi sapulce, saskaņā ar 

LAF statūtiem, ir lemttiesīga. 

Sapulcē piedalās uzaicinātas personas – Andra Brinkmane un Kristīne Putniņa. 

 

Valdes sēdē ar balsstiesībām piedalās LAF valdes locekļi:  

Henrijs Bukavs- Prezidents; 

Kristaps Igars- Viceprezidents; 

Evita Jaunbauere- Ģenerālsekretāre; 

Agita Puriņa- Treneru komisijas vadītāja. 

 

Valdes sēdes vadītājs: Henrijs Bukavs 

Sapulces protokolētāja Evita Jaunbauere 

 

Valdes sēdes dienas kārtībā:  

 

1. LAF komisiju locekļu kandidāti; 

2. U23 Pasaules čempionātam kritēriju apstiprināšana; 

3. MSĢ TSV Jūrmala atbalsts no LAF jauno airētāju piesaistei; 

4. Piekrastes Airēšanas sporta attīstība, entuziasti; 

5. RTU / LU un LAF sadarbības statuss – Nodomu protokols; 

6. Sacensību statuss Latvijā; 

7. Sacensību  ekipējuma ražotāju apzināšana, cenas ( LT, HU); 

8. Sponsoru materiālu izvietošanas iespējas/ierobežojumi; 

9. Plostu uzlikšanas, noņemšanas un uzglabāšanas izmaksas. 

  

1. LAF komisiju locekļi  - Andra Brinkmane, Kristīne Putniņa 

Henrijs Bukavs: Informē par jaunu komisijas locekļu piesaisti, pašlaik palīdzēt federācijā 

veikt darbus, kuri nosegtu trūkstošo komisijas vadītājus. 

Kristīne Putniņa: Saredz kā studentu sporta attīstītāju federācijā Sportistu un Master 

(Veterānu) komisijā. 

Andra Brinkmane: Labprāt iesaistītos sacensību organizēšanā un nedaudz tiesnešu virzībā. 

Evita Jaunbauere: Jautājums par treneru iesaisti LAF komisija, ja pirms kāda laika šis 

jautājums tika diezgan strikti noteikt, ka treneriem ir savi pienākumi . 

Kristīne: papildina, ka nav vēl nolēmusi kandidēt uz valdes locekļu amatiem, bet tikai 

palīdzēt pagaidām esošā statusā. 
  



 

2. U23 Pasaules čempionātam kritēriju apstiprināšana 

Evita Jaunbauere informē, ka iepriekšējā valdes sēdē tika nolemts, ka balsošana notiks 

elektroniski. Vairākums valdes locekļu nobalsoja PAR un atlases kritēriji jau tika publicēti 

mājaslapā. 

3. MSĢ TSV Jūrmala atbalsts no LAF jauno airētāju piesaistei 

Henrijs Bukavs: MSĢ TSV “Jūrmala” pārstāve Elita Krūmiņa lūgusi LAF palīdzību 

izveidot plakātu ko izlikt publiskā vidē ar mērķi, ka ir izsludināta jauno audzēkņu 

uzņemšana MSĢ TSV Jūrmala. Plakāti izveidoti un ir izvietoti LAF un MSĢ mājaslapā. 

H. Bukavs pārrunājis iespējamo atbalstu ar medijiem un vienojies ar EHR radio un 

JCDecaux vides reklāmas kompāniju par reklāmas izvietošanu Siguldā, Cēsīs, Valmierā 

un Rīgā. Papildus būs filmēšana TIK-TOK kontam EHR radio ar pašu sportistu piekrišanu 

un iesaisti.  

H. Bukavs uzskata, ka ir svarīgi sadarboties ar MSĢ skolas vadību un informē, ka sarunāta 

tikšanās ar MSĢ direktoru S. Čevera kungu.  

Evita Jaunbauere: Vai nākotnē šāds projekts tiks atkārtots un vai būs noteikta kartība, lai 

varētu iesaistīties arī citas sporta skolas/biedri?  

Henrijs Bukavs: Pašlaik šis bija atbalsts eksperimentālā kārtā un turpmāk piedāvā organizēt 

reklāmas kampaņu sportistu piesaistei visiem biedriem, kas vēlas un gatavi piedalīties ar 

iespējamo dalības maksu, jo šī reklāmas kampaņa nav par velti. 

Kristīne: skaidro situācija kāda ir jauno sportistu piesaistīšanas sistēma citās sporta skolās.  

Vienošanas: Evita Jaunbauere nosūta LAF biedriem aptauju vai un ar kādiem līdzekļiem 

LAF biedri ir gatavi iesaistīties šādās sportistu un entuziastu piesaistes kampaņās nākotnē 

ikgadējā kampaņā. 

 

4. Piekrastes Airēšanas sporta attīstība, entuziasti 

Henrijs Bukavs: informē, ka Uldis Vidžus un Zane Putniņa ir izteikusi vēlmi attīstīt 

piekrastes (Costal) airēšanas disciplīnu. 

Agita Puriņa: Piedāvā Daces Asnes kandidatūru kas dzīvo Salacgrīvā un ir ļoti aizrautīgs 

cilvēks, un ar trenera pieredzi, kā arī burāšanas prasmēm. 

Sapulces dalībniekiem nav iebildumu ka H. Bukavs uzrunā minētos piekrastes disciplīnas 

entuziastus. 

 

5. RTU / LU un LAF sadarbības statuss – Nodomu protokols 

LAF ir nosūtīti nodomu protokoli LU un RTU, par iespēju attīstīt airēšanas sekciju pie 

universitātēm, studentu-sportistu C kredītpunktu piešķiršanu un studiju apmaksu Izlases 

kandidātiem. Nodomu protokols paredz arī LU Sporta mājas izveidē sadarbību ar LAF 
 

6. Sacensību statuss Latvijā 

Agita Puriņa: Jelgavas sporta skolas vadība informē, ka rīt (13.05.2021) tiks pieņemts 

lēmums par sacensībām.  

Kritaps Igars: Tiesnešu inventāra sakārtošanu- atbildīgs  K. Igars.  

Uzdevums Kristapam Igaram sazināties ar Jūrmalas domi par sacensībām.  Pašvaldību 

informēt par Airēšanas sacensību datumiem.  

Uzdevums  Andra Brinkmanei: noskaidrot par ūdens policijas, glābēju, pašvaldības 

iesaistīšanu sacensību sagatavošanā un novadīšanā. JDT- lūgt sakārtot piekrastes zonu uz 

sacensībām (nogriezt meldrus). 
  



 

7. Sacensību  ekipējuma ražotāju apzināšana, cenas ( LT, HU) 
 

Henrijs Bukavs: informē par nodomu sacensību ekipējuma atjaunošanā. Ir sazinājies ar  

Ungāriem (HUN)-Hi-Tech Plast, Lietuvā (LT)- Emili, Dainius (LIF prezidents) par 

katamarāniem. Pirmkārt ir jāsaprot šo katamarānu izmaksas. Katamarānu pielietojumu 

saredz sacensību organizēšanā un nākotnē treneru darba organizēšanai, ja sporta skolas 

būtu gatavs īrēt. 

Agita Puriņa: Skaidro laivas kvalitāti un kādas ir labākās laivas treneriem, kuri strādā 

ikdiena ar jauniešiem treniņos. Uzskata, ka padomju laiku laivas ir piemērotākas mūsu 

laika apstākļiem nekā jaunie katamarāni. 

Henrijs Bukavs: sagaidīs tikšanos ar Dainu Šveici, lai paralēli izrunātu jautājumu par 

Wintech laivu ražotāju piedāvājumiem Latvijas airēšanai. 

 

8. Sponsoru materiālu izvietošanas iespējas/ierobežojumi 

Henrijs Bukavs: ir ticies ar Sponsorēšanas piedāvājuma izstrādātājiem un vēlas precizēt 

par ierobežojumiem un iespējām sponsoru reklāmas izvietošanai sacensību norises laikā 

(reklāmas izvietošana uz krekliem, uzrunas, reklāmas izvietošana uz laivām, utt) 

Evita Jaunbauere nosūtīs starptautisko sacensību reklāmas izvietošanas noteikumus.  

 

9. Plostu uzlikšanas, noņemšanas un uzglabāšanas izmaksas. 

Evita Jaunbauere: informē par vienošanās ar Krišjāni par plostu uzlikšanas un noņemšanas 

izmaksām. Atsevišķi vienosimies par plostu uzlikšanas laiku.  

 

Nākamā valdes sēde 26.05.2021 pl. 19:00. 
 

 

 

LAF prezidents: 

______________________________Henrijs Bukavs  

 

Valdes sēdes protokoliste: 

______________________________Evita Jaunbauere 


